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Protokół LVI SESJI
Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju

z dnia 27.02.2023 r.

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~

w trybie stacjonarnym w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Szczawnie-Zdroju

Godzina rozpoczęcia obrad – 10:00, zakończenia 13.28

Nieobecny usprawiedliwiony: radny M. Broda 

Radni nieobecni w trakcie: 

 Radna Agnieszka Pisarska- obecna od godz. 10.05 do godz. 13.28
(do końca sesji),

 radna Agnieszka Wilk- obecna od godz. 10.03 do godz. 13.28
(do końca sesji).

 Radna D. Wołoszyn- Pusłowska obecna od godz. 10.12 do godz. 
13.28 (do końca sesji).

 Uwaga:

Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 – 2023 są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej. (Art. 20 ust. 1b)

Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji
z obrazem i dźwiękiem – pod adresem:

https://www.youtube.com/watch?v=bU3lnLEFBnQ

1. Otwarcie LVI sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju Adam Motyka 

poinformował, że otwiera LVI SESJĘ Rady Miejskiej w Szczawnie- Zdroju.

Następnie Przewodniczący przywitał radnych i zaproszonych Gości:

- Burmistrza Miasta - Pana Marka Fedoruka,

- Zastępcę Burmistrza - Pana Marka Ćmikiewicza,

- Pana Mecenasa Marka Żegnałka,

- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta,

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta,
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- Panią Dorotę Pietrucik Zastępcę Dyrektora Miejskiej Szkoły Podstawowej 

w Szczawnie-Zdroju,

- Pana Jacka Jackowiaka- Prezesa Zarządu Uzdrowisko Szczawno-Jedlina 

S.A.

- Pana Michała Bobowca Prezesa Zarządu Dolnośląskiej Agencji Rozwoju 

Regionalnego S.A. 

- Pana Władysława Żyndula Prezesa Zarządu Stowarzyszenia „NOWE 

ŻYCIE”,

- Panią Annę Tumas – Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej

w Szczawnie-Zdroju,

- Kierowników i Pracowników Urzędu Miejskiego, a także Mieszkańców 

Szczawna-Zdroju.

Burmistrz Szczawna-Zdroju oraz Radni Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

pogratulowali serdecznie przejścia na emeryturę Pani D. Pietrucik 

Zastępcy Dyrektora Miejskiej Szkoły Podstawowej w Szczawnie-Zdroju.

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka odczytał 

podziękowania dla Pana Z. Deca, który pełnił funkcję Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju.

Przewodniczący A. Motyka poinformował, że zawiadomienie

o sesji wraz z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym

w terminie zgodnym z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój. 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 14 radnych - 12 radnych 

było obecnych.

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał.

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
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2. Przyjęcie porządku obrad.

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący A. Motyka zapytał czy ktoś z Państwa radnych chce zgłosić 

wniosek o uzupełnienie bądź zmianę porządku obrad, zaprosił do dyskusji.

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, radny J. Kozłowicz, radna

A. Wilk, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings.

Radny T. Krupa zgłosił wniosek w celu zmiany porządku obrad: informacja 

Pana Adama Motyki w sprawie wygaśnięcia mandatu Pana Zenona Deca.

Odbyło się głosowanie: informacja Pana Adama Motyki w sprawie 

wygaśnięcia mandatu Pana Zenona Deca.

Ww. wniosek nie został przyjęty w głosowaniu: za: 5, przeciw: 8, 

wstrzymało się od głosu: 0, obecnych podczas głosowania: 13 radnych,

w głosowaniu udziału nie brał: radny M. Broda.

Następnie A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji.

3. Spotkanie z Prezesem Zarządu Uzdrowisko Szczawno-Jedlina 

S.A.

Pan Adam Motyka przywitał jeszcze raz Pana Jacka Jackowiaka Prezesa 

Zarządu Uzdrowisko Szczawno-Jedlina S.A. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji.

W dyskusji udział wzięli: Pan J. Jackowiak Prezes Zarządu, radna

M. Zbirek, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna 

D. Wołoszyn-Pułsowska, radna E. Pantol, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej A. Jennings, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, radny

T. Krupa, Mieszkaniec obecny na sesji.
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Następnie A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji.

4. Informacja Prezesa Dolnośląskiej Agencji Rozwoju 

Regionalnego S.A o uzyskanych wynikach przez spółkę za 2022 r.

Pan Adam Motyka przywitał jeszcze raz Pana Michała Bobowca- Prezesa 

Zarządu Dolnośląskiej Agencji Rozwoju Regionalnego S.A. 

Głos zabrał Pan M. Bobowiec Prezes Zarządu oraz przedstawił prezentację.

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji.

W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, Pan

M. Bobowiec Prezes Zarządu radny J. Kozłowicz, radny T. Krupa. 

Następnie A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji.

5. Podjęcie uchwały w sprawie apelu o rozważenie zmiany 

lokalizacji stacji bazowej, tak by obiekt został wybudowany

z poszanowaniem interesów osób trzecich.

Projekt uchwały w sprawie apelu o rozważenie zmiany lokalizacji stacji 

bazowej, tak by obiekt został wybudowany z poszanowaniem interesów 

osób trzecich został załączony do eRADY.

Głos zabrali: A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej i radna A. Pisarska 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji.

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, Mecenas, A. Motyka 

Przewodniczący Rady Miejskiej, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, Burmistrz.

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie apelu
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o rozważenie zmiany lokalizacji stacji bazowej, tak by obiekt 

został wybudowany z poszanowaniem interesów osób trzecich.

Uchwała w sprawie apelu o rozważenie zmiany lokalizacji stacji bazowej, 

tak by obiekt został wybudowany z poszanowaniem interesów osób 

trzecich została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw-0, 

wstrzymujących się- 0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych,

w głosowaniu udziału nie brał: radny M. Broda.

Projekt uchwały w sprawie apelu o rozważenie zmiany lokalizacji stacji 

bazowej, tak by obiekt został wybudowany z poszanowaniem interesów 

osób trzecich stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu, uchwała

w sprawie apelu o rozważenie zmiany lokalizacji stacji bazowej, tak by 

obiekt został wybudowany z poszanowaniem interesów osób trzecich

stanowi załącznik nr 3 a do niniejszego protokołu.

Następnie A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji.

6. Działalność Ośrodka Pomocy Społecznej - informacja 

Kierownika.

Informacja o działalności Ośrodka Pomocy Społecznej została załączona

do eRADY i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Pan Adam Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał jeszcze raz 

Panią Annę Tumas - Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczawnie-

Zdroju.

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji.

W dyskusji udział wzięli: radny J. Kozłowicz, radna A. Pisarska.

Następnie A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji.

7. Sprawozdanie z realizacji „Programu Profilaktyki
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i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania 

narkomanii.

Sprawozdanie z realizacji „Programu Profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii zostało 

załączone do eRADY i stanowi załącznik nr 5 a – 5e do niniejszego 

protokołu.

Pan Adam Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał Pełnomocnika 

Burmistrza ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

i Przeciwdziałania Narkomanii.

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji.

Wobec braku uwag A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał 

Pana Władysława Żyndula Prezesa Zarządu Stowarzyszenia „NOWE 

ŻYCIE”.

Głos zabrał Pan Prezes.

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji.

Wobec braku uwag A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej

w Szczawnie-Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad 

sesji.

8. Sprawozdanie Komisji Mieszkaniowej z pracy za 2022 rok.

Sprawozdanie Komisji Mieszkaniowej z pracy za 2022 rok zostało 

załączone do eRADY i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Adam Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał Panią Kierownik 

Wydziału Gospodarowania Nieruchomościami.

Głos zabrała Pani Kierownik.

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji.

Wobec braku uwag A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej
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w Szczawnie-Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad 

sesji.

9. Przyjęcie sprawozdań z prac za rok 2022 Przewodniczących 

Komisji Stałych: a) Oświaty, Kultury i Sportu, b) Budżetowej

i Gospodarki Mieniem, c) Uzdrowiskowej, d) Spraw Obywatelskich, 

e) Skarg, Wniosków i Petycji, f) Rewizyjnej.

Sprawozdania z prac za rok 2022 Przewodniczących Komisji Stałych: 

a) Oświaty, Kultury i Sportu, 

b) Budżetowej i Gospodarki Mieniem, 

c) Uzdrowiskowej, 

d) Spraw Obywatelskich, 

e) Skarg, Wniosków i Petycji, 

f) Rewizyjnej,

zostały przesłane w styczniu 2023 r. wszystkim radnym na adresy e-

mailowe. Ww. sprawozdania są także załączone do eRADY. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji.

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

sprawozdań z prac za rok 2022 Przewodniczących Komisji Stałych: 

a) Oświaty, Kultury i Sportu, b) Budżetowej i Gospodarki Mieniem, 

c) Uzdrowiskowej, d) Spraw Obywatelskich, e) Skarg, Wniosków

i Petycji, f) Rewizyjnej.

Sprawozdania z prac za rok 2022 Przewodniczących Komisji Stałych:

a) Oświaty, Kultury i Sportu, b) Budżetowej i Gospodarki Mieniem,

c) Uzdrowiskowej, d) Spraw Obywatelskich, e) Skarg, Wniosków i Petycji,

f) Rewizyjnej, zostały przyjęte jednogłośnie w głosowaniu: za-13, przeciw-

0, wstrzymujących się- 0, obecnych podczas głosownia- 13 radnych,

w głosowaniu udziału nie brał: radny M. Broda.

Następnie A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji.
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10. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30 stycznia 

2023 r.

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 30 stycznia 2023 r. został przesłany 

wszystkim radnym na adresy e-mailowe.

Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Motyka zapytał kto z radnych jest za 

przyjęciem protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30 stycznia 2023 r. bez 

czytania, bez uwag? Czy są uwagi do przedłożonego protokołu?

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30 stycznia 2023 r.

Radni zagłosowali: za- 13 radnych, przeciw- 0 radnych, wstrzymało się od 

głosu- 0 radnych. W głosowaniu nie brał udziału: radny M. Broda, 

obecnych podczas głosowania- 13 radnych.

Został przyjęty protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 30 stycznia 2023 r.

Następnie A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji.

11. Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady.

Protokół Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 22.02.2023 r., protokół 

Komisji Uzdrowiskowej z dnia 22.02.2023 r., protokół Komisji  Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 22.02.2023 r., protokół Komisji 

Budżetowej i Gospodarki Mieniem z dnia 22.02.2023 r., zostały 

zamieszczone do eRADY.

Wobec braku uwag do protokołu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 

22.02.2023 r., protokołu Komisji Uzdrowiskowej z dnia  22.02.2023 r., 

protokołu Komisji  Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 22.02.2023 r., 

protokołu Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem z dnia 22.02.2023 r., 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przedstawienie radną M. Zbirek 
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Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej protokołów: z dnia 

07.02.2023 r. oraz z dnia 09.02.2023 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji.

W dyskusji udział wzięli: A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej, radny

T. Krupa.

Następnie A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji.

12. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności

w okresie między sesjami.

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami zostało załączone do eRADY i stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji.

Wobec braku uwag A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Szczawnie-Zdroju zaproponował przejście do następnego punktu obrad 

sesji.

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój.

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szczawno-Zdrój został załączony do eRADY.

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zaprosił do 

dyskusji.

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój.

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, 
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przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 

radnych, w głosowaniu udziału nie brał: radny M. Broda.

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu, 

uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 8 a do niniejszego protokołu.

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 

2023.

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 został 

załączony do eRADY.

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zaprosił do 

dyskusji.

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023.

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 

0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych. W głosowaniu udziału nie 

brał radny M. Broda.

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmian

w budżecie gminy na rok 2023 stanowi załącznik nr 9 a do niniejszego 

protokołu.

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji.

15. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Miejskiej Szkoły 

Podstawowej w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jej siedziby.

Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Miejskiej Szkoły Podstawowej
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w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jej siedziby został załączony

do eRADY.

Głos zabrał Sekretarz Miasta.

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zaprosił do 

dyskusji.

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przekształcenia Miejskiej Szkoły Podstawowej

w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jej siedziby.

Uchwała w sprawie przekształcenia Miejskiej Szkoły Podstawowej

w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jej siedziby została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymujący się- 0, 

obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brał: 

radny M. Broda.

Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Miejskiej Szkoły Podstawowej

w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jej siedziby stanowi załącznik nr 10 

do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie przekształcenia Miejskiej 

Szkoły Podstawowej w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jej siedziby 

stanowi załącznik nr 10 a do niniejszego protokołu.

16. Podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola 

Miejskiego w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jego siedziby.

Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola Miejskiego

w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jego siedziby został załączony do 

eRADY.

Głos zabrał Sekretarz Miasta.

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zaprosił do 

dyskusji.

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przekształcenia Przedszkola Miejskiego w Szczawnie-

Zdroju poprzez zmianę jego siedziby.

Uchwała w sprawie przekształcenia Przedszkola Miejskiego
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w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jego siedziby została podjęta 

jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymujący się- 0, 

obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brał: 

radny M. Broda.

Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola Miejskiego

w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jego siedziby stanowi załącznik nr 

11 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie przekształcenia Miejskiej 

Szkoły Podstawowej w Szczawnie-Zdroju poprzez zmianę jej siedziby 

stanowi załącznik nr 11 a do niniejszego protokołu.

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż

w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, 

zabudowanej, położonej przy ul. Bocznej 1 i 1 a w Szczawnie-

Zdroju.

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż

w drodze bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, zabudowanej, 

położonej przy ul. Bocznej 1 i 1 a w Szczawnie-Zdroju został załączony do 

eRADY.

Głos zabrał Burmistrz Szczawna-Zdroju.

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju zaprosił do 

dyskusji.

W dyskusji udział wzięli: radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radna A. Pisarska, 

radna E. Pantol, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radna

A. Wilk, radna U. Wójcik, radny J. Kozłowicz, radny T. Krupa, 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, Burmistrz Szczawna-Zdroju.

Radna A. Wilk złożyła wniosek dot. przeniesienia niniejszego punktu

tj. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, zabudowanej, położonej przy 

ul. Bocznej 1 i 1 a w Szczawnie- Zdroju - na następną sesję w celu 
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przeprowadzenia rozmów dotyczących zbycia budynków przy ul. Bocznej 1 

i 1a w Szczawnie-Zdroju po spotkaniu z Zarządem Powiatu

Wałbrzyskiego.

Odbyło się głosowanie nad podjęciem wniosku radnej A. Wilk

dot. przeniesienia niniejszego punktu tj. Podjęcie uchwały

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej nieruchomości gruntowej, zabudowanej, 

położonej przy ul. Bocznej 1 i 1 a w Szczawnie- Zdroju - na 

następną sesję w celu przeprowadzenia rozmów dotyczących 

zbycia budynków przy ul. Bocznej 1 i 1a w Szczawnie-Zdroju po 

spotkaniu z Zarządem Powiatu Wałbrzyskiego.

 

Ww. wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu: za- 13, przeciw-

0, wstrzymało się od głosu-0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych,

w głosowaniu udziału nie brał radny M. Broda.

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji.

Ad. 18

Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi.

A. Motyka Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do składania wniosków. 

W związku z brakiem wniosków, Przewodniczący zaprosił do następnego 

puntu obrad sesji.

Ad. 19

Informacje i komunikaty.

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował:

 o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego wraz z kopią 

swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 

podatkowym (PIT) za rok poprzedni w dwóch egzemplarzach,

 o zawiadomieniu Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego we 

Wrocławiu dotyczącego posiedzenia Sądu wyznaczonego na dzień 
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02.03.2023 r. w sprawie ze skargi Michała Brody na uchwałę Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 26 września 2022 r.

w przedmiocie wygaśnięcia mandatu radnego,

 o dyżurach radnych oraz Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju.

Ad. 20

Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zamknął obrady LVI sesji 

Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju.

Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie

w serwisie youtube.pl.

Protokół sporządziła:         Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczył:

   Maja Rutowska                  A. Jennings           A. Motyka

                                        S. Tobis-Pańczyszyn             
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WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU:

1. Lista obecności radnych.
2. Porządek obrad przed zmianami.
3.- 3a. Projekt uchwały i uchwała.

4. Działalność Ośrodka Pomocy Społecznej - informacja Kierownika.
5.- 5 e. Sprawozdanie z realizacji „Programu Profilaktyki

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania 
narkomanii.

6. Sprawozdanie Komisji Mieszkaniowej z pracy za 2022 rok.
7.Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami.
     8. - 11a. Projekty uchwał i  uchwały. 

     12. Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1).


